
 

2_12 skupstina_izbor radnih tijela.doc 

12.  SKUPŠTINA 

STK MALINSKA-DUBAŠNICA 
 

  
PRIJEDLOG 

RADNIH TIJELA SKUPŠTINE 
 

 

 

1. Radna tijela Skupštine: 
❖ Radno predsjedništvo –  Vibor Olivari-predsjednik,  

Nenad Šabalja-član,  
Igor Šplehar-član 

❖ Verifikacijska komisija – Alen Šantić-predsjednik, Paolo Barbiš-član, Mateja 
Magličić-članica 

❖ Zapisničar – Čedomir Miler 

❖ 2 ovjerovitelja zapisnika – Ivica Šakić, Nikola Baša 

 

 

 

 

       Predsjednik STK Malinska-Dubašnica: 
                     Nenad Šabalja, v.r. 
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IZVJEŠTAJ VERIFIKACIJSKE KOMISIJE 

 

 

 

Prema popisu članova kluba, na dan 1. studenog 2020. godine, u klubu je 

ukupno registrirano 19 punoljetnih članova kluba sa pravom odlučivanja. 
 

Članak 23. Statuta kaže 

 

Skupština može pravovaljano odlučivati, ako je sjednici prisutno najmanje 20% 

punoljetnih članova Kluba. 

 

 

 

Na sjednici Skupštine prisutno je 13 punoljetnih članova kluba (od 19) ili 68%,  

pa prema tome Verifikacijska komisija zaključuje da ova Skupština može 
donositi pravovaljane odluke. 

 

 

 

 

Predsjednik Verifikacijske komisije: Alen Šantić, v.r. 
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IZVJEŠTAJ VERIFIKACIJSKE KOMISIJE 

 

 

 

Prema popisu članova kluba, na dan 1. studenog 2020. godine, u klubu je 

ukupno registrirano 19 punoljetnih članova kluba sa pravom odlučivanja. 
 

Članak 23. Statuta kaže 

 

Skupština može pravovaljano odlučivati, ako je sjednici prisutno najmanje 20% 

punoljetnih članova Kluba. 

 

 

 

Na sjednici Skupštine prisutno je 13 punoljetnih članova kluba (od 19) ili 68%,  

pa prema tome Verifikacijska komisija zaključuje da ova Skupština može 
donositi pravovaljane odluke. 

 

 

 

 

Predsjednik Verifikacijske komisije: Alen Šantić, v.r. 
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IZVJEŠTAJ O RADU 
 

PROGRAMSKO IZVJEŠĆE „STK MALINSKA-DUBAŠNICA“ 

ZA PERIOD IZMEĐU DVIJU SKUPŠTINA 

ožujak 2019. – ožujak 2020. godine 

 

 

 

Uvažavajući smjernice rada koje smo usvojili na prošloj Skupštini kluba, držanoj 23. 

ožujka 2019. godine, možemo konstatirati, u trenutku kad slavimo 10 godina postojanja kluba, da 

je klub postigao zavidnu razinu djelovanja i nikad bolje rezultate. Za ovakvo stanje u klubu 

možemo zahvaliti vodstvu kluba, trenerici, svim našim članovima, a i sponzorima kluba na čelu s 

Općinom Malinska-Dubašnica. 

 

Klub u ovom trenutku broji 73 člana. Od ukupnog broja članova 44 su muškarci, a 29 

žene, a po starosti, imamo 23 punoljetna i 50 maloljetnih članova. S našim najmlađim uzrastima 

kontinuirano radi trenerica Mateja Magličić. S obzirom na veliki broj djece na treninzima u 

Malinskoj i Krku (do 30), Mateji su, prema mogućnostima, pomagali pomočni treneri Paolo 

Barbiš, Vedran Saftić i Nikola Baša. Ovako veliki broj djece kontinuirano otežava individualni 

rad sa talentiranijom djecom, te se to najvjerojatnije odražava na postignute rezultate na turnirima, 

koji su svakim danom sve bolji. Zbog ovakve situacije u Krku prošle godine nismo radili 

animaciju djece u osnovnoj školi. Broj djece koja redovito treniraju u Krku, uglavnom iznad 20, i 

samo 8 stolova, ne omogućava prihvaćanja večeg broja djece. U pojedinim trenucima uvjeti za 

trening u Krku bili su na granici izdržljivosti i neadekvatni za bilo kakav kvalitetan trening. U 

Malinskoj je prošle godine rađena animacija djece iz nižih razreda osnovne škole, jer to prostor i 

oprema koja nam je na raspolaganju dozvoljava.  

Od početka 2019. godine onemogućeno nam je, zbog rekonstrukcije prostora, treniranje u 

prostorima bivšeg dječjeg vrtića u Bogovićima, pa smo zatražili i dobili još dva termina u 

sportskoj dvorani Bogovićima. Ovaj prostor nam trenutno ne fali za treniranje, ali bi klubu dobro 

došla jedna klubska prostorija koja bi mogla poslužiti kao kancelarija u kojoj bi držali arhivu, 

pehare, raznu sitniju opremu, a i održavati sastanke Izvršnog odbora. Za postizavanje vrhunskih 

rezultata klubu bi bila potrebna i jedna dvorana, za barem 4 stola, koju bi mogao klub koristiti 

svakodnevno i cijeli dan.  
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Naše stolnotenisačice i stolnotenisači su u proteklih godinu dana odradili ukupno 415 

treninga u Malinskoj i Krku. Ovom broju bi trebalo dodati još 40 treninga u Baški (od siječnja do 

lipnja). Od lipnja 2019. godine prekinuti su treninzi u Baški, zbog toga što smo ostali bez 

pomoćnog trenera za Bašku.  

U 2019. godini prosječnan broj djece na svim treninzima u Malinskoj iznosio je 16,04, a u 

Krku 12,28. U srpnju mjesecu nije bilo treninga zbog toga što su djeca bila na zasluženom 

ljetnom odmoru, a i zbog nemogućih uvjeta za treniranje u dvoranama bez klimatizacije. 

Ukupno treninga u 2019. godini: 

 

siječanj veljača ožujak travanj svibanj lipanj srpanj kolovoz rujan listopad studeni prosinac prosjek/mj. UKUPNO

 41 37 40 36 43 31 0 30 42 40 41 34 52 415

26 19 20 23 23 18 0 30 26 19 21 16 30 241

15 18 20 13 20 13 0 0 16 21 20 18 22 174

436 512 498 385 479 274 0 237 504 550 580 457 614 4912

10,63 13,84 12,45 10,69 11,14 8,84 0,00 7,90 12,00 13,75 14,15 13,44 11,84  

17,58 15,74 14,05 10,74 12,61 9,50 0,00 7,90 12,27 15,53 15,00 14,63 16,04  

10,73 11,83 10,85 10,62 9,45 7,92 0,00 #DIV/0! 11,56 12,14 13,25 12,39 12,28  

2019.

natjecateljska godina 2018./2019.

ukupno treninga

treninga u Malinskoj

treninga u Krku

pojedinačnih treninga
prosječno igrača po treningu

prosječno igrača po treningu - Malinska dvorana
prosječno igrača po treningu - Krk dvorana  

 

Za potrebe treninga klub je osigurao svu potrebnu opremu. HSTS nam je u prošloj godini 

poklonio jedan manji robot, a klub je sam, iz vlastitih sredstava (općina Malinska-Dubašnica) 

kupio još jedan, nešto kvalitetniji robot. O svom radu i rezultatima na ligaškim i ostalim 

natjecanjima, tenerica Mateja Magličić redovito izvještava Izvršni odbor svoji iscpnim mjesečnim 

izvještajima. Ti izvještaji prosljeđuju se i JLS-e koje financiraju rad kluba. 

 

Osim što redovito i marljivo treniraju, naši mladi članovi kluba redovito odlaze na razne 

turnire diljem Hrvatske. Skoro sa svakog takmičenja vraćali su se sa pokojom medaljom, a 

najveću žetvu medalja imali su na “8. prvenstvu Jadranskih otoka” održanom u Veloj Luci u 

listopadu 2019. godine. Na ovom natjecanju nastupio je 41 natjecatelj. Ukupno je osvojeno 26 
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medalja, a od toga 5 zlatnih, 9 srebrnih i 12 brončanih (u 2018. 38 natjecatelja koji su osvojili 

ukupno 20 medalja, 8 zlatnih, 4 srebrne i 8 brončanih).  

U izvještajnom razdoblju sudjelovali smo na ukupno 28 turnira. Na tim je turnirima 

ostvareno 290 pojedinačnih nastupa i osvojeno ukupno 122 medalje.  

Rezultati sa natjecanja u 2019. godini: 
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Posebno trebamo napomenuti da je Adrian Šakić, u paru s Leom Bernazom (STK 

Brovinje), u nastupu na Državnom prvenstvu u Duom Selu, u svibnju 2019. godine, osvojio 

srebrnu medalju (to je prva medalja za klub sa Državnih prvenstava), te se na Mastersu u Puli, 

održanom 12.5.2019., plasirao među 8 najboljih. Oba ova uspjeha ostvarena su u kategoriji 

najmlađih kadeta.  

Da bi u klub mogla doći još neka medalja sa Državnih prvenstava ove godine, govori 

činjenica da su naše najmlađe kadetkinje i mlađe kadetkinje te mlađi kadeti izborili Državno 

prvenstvo na regionalnim prvenstvima početkom ove godine. Možemo se kao klub pohvaliti i 

činjenicom da je samo naš klub imao ekipe u svim kategorijama u kojima su se odvijala 

natjecanja.  

 

Stariji članovi kluba redovito su trenirali u Krku, dva puta tjedno. Na žalost, u Malinskoj 

više ne trenira ni jedan senior. Ova situacija nije dobra i trebalo bi pokušati vratiti u dvoranu neke 

od bivših stolnotenisača starije generacije. Oni su bili okosnica ekipe koja se natjecala i još uvijek 

natječe u 2. županijskoj ligi. Za ovu aktivnost klub nije izdvojio ni jednu kunu, jer su sve troškove 

natjecanja snosili sami članovi kluba koji su nastupali za našu ekipu. Prošle godine ova je ekipa 

osvojila 2. mjesto i mogla je preći u 1. PGŽ ligu, ali je odlučeno da se ostane igrati i dalje u 2. 

ligi. Ekipa je trenutno na 1. mjestu i realno je za očekivati da će na kraju ove natjecateljske sezone 

ostati na ovom mjestu. 

 

 

Osim sudjelovanja u ligaškom natjecanju, stariji članovi kluba aktivno su pomagali u 

realizaciji turnira koji su se organizirali na otoku Krku te sudjelovali u radu Izvršnog odbora.  
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Naši najbolji natjecatelji, koji su nastupali u 2. Hrvatskoj ligi PIG regija, osvojili su u 

prošloj godini 3. mjesto, a trenutno se nalaze na 4. mjestu. Razlog ovom nešto lošijem rezultatu  

leži u činjenici što u ekipi igraju uglavnom naši mladi  igrači, uz pomoć Dominika Salme iz 

Dramlja, dok su se neki drugi klubovi pojačali za ovu natjecateljsku sezonu. 

U kup natjecanju, naši su dečki izgubili u 1. kolu od ekipe STK Zabok i na taj način 

završili ovo natjecanje. 

 

U natjecateljskoj sezoni 2018/2019. naša jedina ženska ekipa natjecala se u Superligi i 

osvojila 7. mjesto. Kako se radilo o prvoj godini igranja u ovom najvišem rangu ligaškog 

natjecanja za žene, rezultat je bio očekivan. Od jeseni 2019. godine ova ekipa, koja je doživila 

jednu izmjenu u sastavu, uspješno igra u natjecateljskoj sezoni 2019/2020. Trenutno se ova ekipa 

nalazi na 5. mjestu i postoje velike šanse da tako ostane i na kraju sezone. Financijska sredstva za 

igranje u Superligi osigurala je Atlantic grupa svojom donacijom od 70.000 kuna u 2019. godini i 

obečanjem da će s istom iznosom financirati ekkipu i u 2020. godini. 

Ista ekipa natjecala se i u Kupu Hrvatske. Na žalost, u prvom kolu su odmah igrale sa 

najjačom ekipom u Hrvatskoj (STK Dr. ČASL) i izgubile. 

Konačni poredak u Superligi za žene na kraju natjecateljske sezone 2018/2019.: 
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Naše su curice sudjelovale i na Županijskom prvenstvu ŠSD OŠ PGŽ, za 7. i 8. razrede, te 

na tom natjecanju osvojile drugo mjesto. 

Bilo je tu još puno sjajnih pojedinačnih rezultata o kojima smo redovito izvještavali na 

našoj, veoma dobro praćenoj, facebook stranici. 

 

Da bi slika o uspjesima našeg kluba 

bila potpuna, moramo napomenuti da je naša 

muška seniorska ekipa proglašena drugom, a 

ženska seniorska ekipa najboljom sportskom 

ekipom u 2018. godini na otoku Krku. 

Proglašenje je održano u Puntu 9. svibnja 

2019. godine. 

I na samom kraju priči o uspjesima, sa 

velikim zadovoljstvom možemo se pohvaliti 

sa još jednom medaljom na seniorskom 

prvenstvu, koje se održalo krajem veljače u 

Varaždinu. Na tom je natjecanju Ida Jazbec, u 

mješovitim parovima s Ivanom Zeljkom iz 

STK ZATON (Zadar), osvojila brončanu 

medalju! 

       Vedran Saftić i Mateja Magličić                                  

 

 

 

                                                                                                     

 

 

                                                                                               Ivan Zeljko i Ida Jazbec 
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Izvršni odbor kluba sastajao se po potrebi i raspravljao o aktuelnim aktivnostima i 

problemima kluba, a kontakti i konzultacije između članova Izvršnog odbora bile su redovite. 

Svojim je radom Izvršni odbor pokušao stvoriti čim kvalitetnije uvjete za rad te osigurati sve 

potrebne resurse. Tajnik kluba aktivno sudjeluje u radu Stolnoteniskog saveza Primorsko-

goranske županije, a Dopredsjednik kluba već više od 5 godina sudjeluje u radu Hrvatskog 

stolnoteniskog saveza, a od siječnja 2019. godine i u radu Izvršni odbor HSTS-a.  

 

O radu i rezultatima redovito obavještavamo svoje članove i ostalu javnost putem web 

stranica i facebuk-a kluba. Informacije se periodički objavljuju i u časopisima Naši zvoni i Krčki 

val, a od 2019. godine se redovito javljamo sa najnovijim informacijama i putem Radia Otok Krk 

(ponedjeljkom u 10,30). 

 

Pokušavajući realizirati sve postavljene zadatke iz smjernica rada, večina toga je i 

realizirana, a samo neke, kao što je pokrenutanje sekciju u Puntu, zbog objektivnih razloga nisu 

odrađeni.  

Sa zadovoljstvom možemo konstatirati, još jedamput, da je prošla godina najtrofejnija 

godina od osnutka kluka, 5. ožujka 2010. godine, te da ponosni na sve postignuto do sada, 

možemo dostojno proslaviti 10. godišnjicu postojanja kluba. 

 

Ovom prilikom, zahvaljujemo se svim sponzorima bez kojih klub ne bi mogao normalno 

funkcionirati i postizati ovako dobre rezultate. Tu bih ipak izdvojio, osim Općine Malinska-

Dubašnica i Grada Krka, koje svake godine izdvajaju sve više financijskih sredstava za rad našeg 

kluba, i Atlantic grupu koja čvrsto stoji uz Klub i podupire nastup naših natjecateljica u Superligi.  

 

I na kraju, zahvaljujemo svim članovima kluba koji marljivo treniraju i uključuju se i u 

druge aktivnosti kluba, a bez kojih klub ne bi mogao normalno funkcionirati. Zahvale idu, 

naravno, i našem knjigovodstvenom servisu  “KS Studio” koji nas već duži niz godina kvalitetno 

prati i u zadnje vrijeme promptno odgovara na sve više naših zahtjeva! 

 

 

Malinska, 20. ožujka 2020.       Dopredsjednik kluba: 

    Čedomir Miler 
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Izmijenjeni i dopunjeni Izvještaj o rezultatima rada koji je napravljen zbog odgode 

održavanja Skupštine kluba! 
 

 

 

IZVJEŠTAJ O REZULTATIMA RADA „STK MALINSKA-DUBAŠNICA“ 

ZA PERIOD od siječnja 2019. do lipnja 2020. godine 

 

 

 

 

S obzirom na to da se već dugo nismo oglasili o rezultatima rada u časopisu VAL, evo 

kratkog pregleda o tome što smo radili i koje smo rezultate postigli u proteklih godinu i pol dana.  

 

O postignućima smo htjeli sve članove kluba informirati na redovnoj godišnjoj Skupštini 

kluba, koja se trebala održati 20. ožujka 2020. godine, a koja je, zbog još uvijek prisutne 

epidemije otkazana do daljnjega. Na istoj sjednici trebali smo prigodno proslaviti i 10 godina 

postojanja Kluba, ali i to, nažalost mora malo pričekati.  

 

Cijelo ovo vrijeme Klub normalno funkcionira, koliko je to moguće u ovoj situaciji. U 

Klubu redovito trenira, u Malinskoj i Krku, oko 70 članova, od kojih je većina najmlađeg uzrasta. 

S njima radi trenerica Mateja Magličić te pomoćni treneri Paolo Barbiš i Nikola Baša.  

 

Slijedi kratki pregled ostvarenih rezultata (kronološki i po vrstama natjecanja) u 

navedenom periodu. 

Osim što redovito i marljivo treniraju, naši mladi članovi Kluba redovito odlaze na razne 

turnire diljem Hrvatske. Skoro sa svakog takmičenja vraćali su se s pokojom medaljom, a najveću 

žetvu medalja imali su na “8. prvenstvu Jadranskih otoka” održanom u Veloj Luci u listopadu 

2019. godine. Na ovom je natjecanju nastupio 41 natjecatelj. Ukupno je osvojeno 26 medalja, od 

toga 5 zlatnih, 9 srebrnih i 12 brončanih (u godini 2018. bilo je 38 natjecatelja koji su osvojili 

ukupno 20 medalja: 8 zlatnih, 4 srebrne i 8 brončanih).  

U 2019. godini sudjelovali smo na ukupno 28 turnira. Na tim je turnirima ostvareno 290 

pojedinačnih nastupa i osvojeno je ukupno 122 medalje. Rezultati s natjecanja u 2019. godini 

prikatani su u sljedećem grafikonu: 
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Posebno trebamo napomenuti da je Adrian Šakić, u paru s Leom Bernazom (STK 

Brovinje), u nastupu na Državnom prvenstvu u Dugom Selu u svibnju 2019. godine osvojio 

srebrnu medalju (to je prva medalja za Klub s državnih prvenstava) te se na Mastersu u Puli, 

održanom 12. svibnja 2019., plasirao među 8 najboljih. Oba ova uspjeha ostvarena su u kategoriji 

najmlađih kadeta.  

 

Naše su curice sudjelovale 2019. godine i na Županijskom prvenstvu ŠSD OŠ PGŽ za 7. i 

8. razrede te na tom natjecanju osvojile 2. mjesto. 

 

Na tradicionalnom turniru  Memorijal Lovro Ratković održanom 25. siječnja 2020. 

godine, Marija Bogović  je u kategoriji klinceza osvojila izvrsno 2. mjesto. 

 

Drugu medalju s državnih prvenstava osvojila je Ida Jazbec i to u mješovitim parovima. 

Igrala je s Ivanom Zeljkom iz kluba STK DONAT Zadar i osvojila 3. mjesto. Državno prvenstvo 

je održano 1. ožujka 2020. u Zadru.  
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Za treću medalju izborila se Leona Šantek, koja je na Državnom prvenstvu za žene do 21 

godinu, održanom u Ljubešćici, u paru s Ivonom Štrigom osvojila 2. mjesto. 

 

Danas 14. lipnja 2020. godine održano je u Opatiji Ekipno prvenstvo PGŽ. Naši su 

najmlađi natjecatelji ostvarili odličan rezultat osvojivši četiri prva i jedno drugo mjesto. Prvo 

mjesto osvojile su najmlađe kadetkinje i mlađe kadetkinje te najmlađi kadeti i mlađi kadeti. 

Kadeti su se morali zadovoljiti drugim mjestom. Ovo je, do sada, najveći uspjeh na županijskom 

nivou 

 

Da bi u Klub mogla doći još neka medalja s državnih prvenstava ove 2020. godine, govori 

činjenica da su naše najmlađe kadetkinje (u sastavu Lana Bogović, Marija Bogović, Laura Šakić i 

Leona Šantić) i mlađe kadetkinje (u sastavu Valentina Dujmović, Laura Šakić i Lana Bogović) 

izborile Državno prvenstvo na regionalnim prvenstvima početkom ove godine. U ekipnoj 

konkurenciji Državno prvenstvo izborili su i mlađi kadeti u sastavu Adrian Šakić, Ivan Bogović i 

Matija Strilčić. Možemo se kao klub pohvaliti i činjenicom da je samo naš Klub iz naše regije 

imao ekipe u svim kategorijama u kojima su se odvijala natjecanja.  Pored njih, Državno 

prvenstvo izborili su, u pojedinačnoj konkurenciji, Ivan Bogović, Adrian Šakić i Matija Strilčić u 

kategoriji mlađih kadeta te Laura Šakić i Lana Bogović u kategoriji najmlađih kadetkinja.  Na 

žalost, još je uvijek neizvjesno hoće li se ovo prvenstvo održati do kraja godine ili ne. 

 

Stariji članovi Kluba redovito su trenirali u Krku, dva puta tjedno. Oni su bili okosnica 

ekipe koja se natjecala i još se uvijek natječe u 2. Županijskoj ligi. Za ovu aktivnost Klub nije 

izdvojio ni jednu kunu, jer su sve troškove natjecanja snosili sami članovi kluba koji su nastupali 

za našu ekipu. Prošle godine (2019.) ova je ekipa osvojila 2. mjesto i mogla je prijeći u 1. PGŽ 

ligu, ali je odlučeno da se nastavi igrati i dalje u 2. ligi. Odluka se pokazala ispravnom jer su u 

2020. godini dečki uvjerljivo, bez izgubljenog meča, osvojili 1. mjesto.  
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Osim sudjelovanja u ligaškom natjecanju, stariji članovi kluba aktivno su pomagali u 

realizaciji turnira koji su se organizirali na otoku Krku te sudjelovali u radu Izvršnog odbora.  

Naši najbolji natjecatelji, koji su nastupali u 2. Hrvatskoj ligi PIG regija, osvojili su u 

prošloj (2019.) godini 3. mjesto, a ove su godine osvojili 4. mjesto. Razlog ovom, nešto lošijem, 

rezultatu leži u činjenici što u ekipi igraju uglavnom naši mladi igrači, uz pomoć Dominika Salme 

iz Jadranova, dok su se neki drugi klubovi pojačali za ovu natjecateljsku sezonu. 

U kup natjecanju (2020.), naši su dečki izgubili u 1. kolu od ekipe STK Zabok i na taj 

način završili ovo natjecanje. 

 

U natjecateljskoj sezoni 2018/2019. naša jedina ženska ekipa natjecala se u Superligi i 

osvojila 7. mjesto. Kako se radilo o prvoj godini igranja u ovom najvišem rangu ligaškog 

natjecanja za žene, rezultat je bio očekivan. Od jeseni 2019. godine ova je ekipa, koja je doživila 

jednu izmjenu u sastavu, uspješno odradila natjecanje u natjecateljskoj sezoni 2019/2020. i 

osvojila odlično 5. mjesto. Financijska sredstva za igranje u Superligi osigurala je Atlantic grupa 

svojom donacijom od 70.000 kuna u 2019. godini i obećanjem da će s istom iznosom financirati 

ekipu i u 2020. godini. 

Ista ekipa, u sastavu Mateja Magličić, Ida Jazbec i Leona Šantek, natjecala se i u Kupu 

Hrvatske. Prošle godine su naše djevojke u prvom kolu  odmah igrale s najjačom ekipom u 

Hrvatskoj (STK Dr. ČASL) i izgubile. U 2020. godini naša je ženska ekipa uspjela doći do finala i 

osvojiti izvrsno 2. mjesto. Izgubile su ponovno od iste ekipe koja je jedna od najboljih europskih 

ekipa. 

 

Da bi slika o uspjesima našeg kluba bila potpuna, moramo napomenuti da su naša muška i 

ženska seniorska ekipa proglašene najboljim seniorskim sportskim ekipama u 2018. godini na 

otoku Krku. Proglašenje je održano u Puntu 9. svibnja 2019. godine. Iste ekipe kandidirali smo za 

nagrade i u 2019. godini, ali do danas nije održano proglašenje najuspješnijih sportaša u 2019. 

godini. 
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Vedran Saftić i Mateja Magličić 

 

 

Sa zadovoljstvom možemo konstatirati, još jedanput, da je prošla godina najtrofejnija 

godina od osnutka Kluba 5. ožujka 2010. godine te da smo ponosni na sve postignuto do sada. 

Ono što nas posebno veseli je činjenica da smo od 1. listopada 2020. dobili od Općine Malinska-

Dubašnice na korištenje, kao klubsku kancelariju, jedan prostor u bivšem dječjem vrtiću, na adresi 

Novo naselje 7. 

 

Ovom prilikom, zahvaljujem se svim sponzorima bez kojih klub ne bi mogao normalno 

funkcionirati i postizati ovako dobre rezultate. Nadamo se da će se trenutne okolnosti popraviti i 

omogućiti nam da u normalnim okolnostima nastavimo svoj rad, koji je već prepoznat i na 

državnom nivou. 

 

 

 

Malinska, 24. listopada 2020.       Dopredsjednik kluba: 

         Čedomir Miler 
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FINANCIJSKI IZVJEŠTAJ 
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PROGRAMSKE SMJERNICE RADA STK MALINSKA-DUBAŠNICA  
ZA 2020/2021. GODINU 

 

 

1. Osigurati materijalno-tehničke, ljudske i financijske uvjete za normalan rad kluba; 

2. Kontinuirano raditi (sportsko i odgojno-obrazovni rad) s najmlađim uzrastima 
(predškolska djeca i učenici početnih razreda osnovne škole), uz povećanje broja 
termina za trening; 

3. Rad na dvije destinacije (sportska dvorana u Bogovićima i sportska dvorana osnovne 

škole u Krku); 
4. Usavršavanje trenerskog kadra, ako se ukaže prilika, putem formalnog sustava 

obrazovanja i učestvovanje na edukativnim kampovima; 
5. Rad s takmičarima te sudjelovanje na turnirima sa svim dostupnim kategorijama, u 

granicama financijskih mogućnosti i prema unaprijed dogovorenim planom na nivou 

Izvršnog odbora; 

6. Osigurati preduvjete za nastavak natjecanja jedne ženske ekipe u Superligi, jedne 
muške ekipe u 2 HL-PIG regija i jedne ekipe u ligama PGŽ; 

7. Stalno raditi na odgojnoj komponenti u radu s djecom te stvarati pozitivni sustav 

vrijednosti kod mladih sportaša; 
8. Nastaviti rad s punoljetnim članstvom kroz: 

- Osiguranje redovnih termina na dvije destinacije za rekreacijski stolni tenis; 

- Pokušati  aktiviratie seniorsku/veteransku sekcije u Malinskoj; 

- Aktivnije uključivanje čim večeg broja starijih članova kluba i roditelja djece u klubskim 

 aktivnostima; 

9. Stalno unapređivati veze sa susjednim klubovima i sportskim institucijama i 
savezima; 

10. Sustavno raditi na širenju stolnog tenisa na otoku Krku; 
11. Pridržavati se epidemioloških smjernica stožera CZ na lokalnom i regionalnom 

nivou te COVID protokola HSTS-a; 

12. Usko surađivati s lokalnim samoupravama na čijem području klub djeluje te 
koristiti resurse lokalne administracije. 

 
 

 

 

Malinska, 30. listopada 2020.        

  Dopredsjednik STK Malinska-Dubašnica: 
 

            Čedomir Miler, v.r. 
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12.  SKUPŠTINA 

STK MALINSKA-DUBAŠNICA 
 

  
FINANCIJSKI PLAN 2020. 

 

 
 

PRIHODI 
Izvor: Planirani iznos:

1. JEDINICE LOKALNE SAMOUPRAVE 230.722,00 kn  

3. OSTALI JAVNI IZVORI 48.000,00 kn  

4. ČLANARINE 55.000,00 kn  

5. DONACIJE I SPONZORSTVA 79.000,00 kn  

6. OSTALI IZVORI 9.278,00 kn  

SVEUKUPNO: 422.000,00 kn  
 

160.012,00; 71%

55.000,00; 24%

10.710,00; 5%

STK Malinska-Dubašnica
plan prihoda u 2020. godini

Općina Malinska-Dubašnica

Grad Krk

Općina Punat
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RASHODI
Izvor: Planirani iznos:

1. LJUDSKI RESURSI 175.512,00 kn   

2. PUTOVANJA 71.600,00 kn  

3. OPREMA I ROBA 13.610,00 kn  

4. OSTALI TROŠKOVI I USLUGE 147.518,00 kn  

5. TROŠKOVI OBAV. OSNOV. DJELATNOSTI 13.760,00 kn  

SVEUKUPNO: 422.000,00 kn  

175.512,00 kn

71.600,00 kn 13.610,00 kn

147.518,00 kn

13.760,00 kn

0,00 kn

20.000,00 kn

40.000,00 kn

60.000,00 kn

80.000,00 kn

100.000,00 kn

120.000,00 kn

140.000,00 kn

160.000,00 kn

180.000,00 kn

200.000,00 kn

1. LJUDSKI RESURSI 2. PUTOVANJA 3. OPREMA I ROBA 4. OSTALI TROŠKOVI I 
USLUGE

5. TROŠKOVI OBAV. 
OSNOV. DJELATNOSTI

STK Malinska-Dubašnica
plan rashoda u 2020. godini
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FINANCIJSKI PLAN 2021. 

 

 

 

 

 

PRIHODI 
Izvor: Planirani iznos:

1. JEDINICE LOKALNE SAMOUPRAVE 205.000,00 kn  

3. OSTALI JAVNI IZVORI 43.000,00 kn  

4. ČLANARINE 50.000,00 kn  

5. DONACIJE I SPONZORSTVA 80.000,00 kn  

6. OSTALI IZVORI 9.032,00 kn  

SVEUKUPNO: 387.032,00 kn  
 

150.000,00; 73%

50.000,00; 24%

5.000,00; 3%

STK Malinska-Dubašnica
plan prihoda u 2021. godini

Općina Malinska-Dubašnica

Grad Krk

Općina Punat
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RASHODI
Izvor: Planirani iznos:

1. LJUDSKI RESURSI 175.512,00 kn   

2. PUTOVANJA 62.200,00 kn  

3. OPREMA I ROBA 13.710,00 kn  

4. OSTALI TROŠKOVI I USLUGE 121.850,00 kn  

5. TROŠKOVI OBAV. OSNOV. DJELATNOSTI 13.760,00 kn  

SVEUKUPNO: 387.032,00 kn  

175.512,00 kn

62.200,00 kn
13.710,00 kn

121.850,00 kn 13.760,00 kn

0,00 kn

20.000,00 kn

40.000,00 kn

60.000,00 kn

80.000,00 kn

100.000,00 kn

120.000,00 kn

140.000,00 kn

160.000,00 kn

180.000,00 kn

200.000,00 kn

1. LJUDSKI RESURSI 2. PUTOVANJA 3. OPREMA I ROBA 4. OSTALI TROŠKOVI I 
USLUGE

5. TROŠKOVI OBAV. 
OSNOV. DJELATNOSTI

STK Malinska-Dubašnica
plan rashoda u 2021. godini

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

       Dopredsjednik STK Malinska-Dubašnica: 
                     Čedomir Miler, v.r. 
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12.  SKUPŠTINA 

STK MALINSKA-DUBAŠNICA 
 

  
PRIJEDLOG 

DODJELE ZAHVALNICA 
 

 

 

Radno predsjedništvo predlaže dodjelu ZAHVALNICA slijedećim 
organizacijama/tvrtkama/pojedincima: 

 

Općina Malinska-Dubašnica 

Grad Krk 

Općina Punat 

ATLANTIC grupa 

Šoto Vento d.o.o. 
Pinel Krk d.o.o. 

Nataša Brusić 

 

 
 

 

       Dopredsjednik STK Malinska-Dubašnica: 
                     Čedomir Miler, v.r. 
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12.  SKUPŠTINA 

STK MALINSKA-DUBAŠNICA 
 

  
RAZNO 

 

 

Kako se ove godine, 5. ožujka, navršilo točno 10 godina od osnutka našeg 
kluba, klub je tom prigodom dao tiskati, u suradnji sa Filatelističkim 

društvom Krk, prigodnu omotnicu. 
Tiskano je 100 komada. Marka je sa motivom stolnog tenisa, a štambilj je 
sa datumom 30. 3. 2020., za kad je bila planirana redovna Skupština 
kluba. 

Predlažem da svakom članu kluba damo po jednu kuvertu, a ostatak 
onima koji su na neki način zadužili klub te da dostavimo par komada u 

HSTS! 

 

Da li se slažete s ovim prijedlogom? 

 

 
 

 

       Dopredsjednik STK Malinska-Dubašnica: 
                     Čedomir Miler, v.r. 








